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FRA DIST }i IK TSÅRS l'<iØ TET: 

Det har vært a vholdt årsmøte i distriktet . 
Samtlige avdelinge r var representert på møte t. 
Vi tryk ker vedtak fra åremøte t i dett e nummeret 
av Rø dreve n. Som d ere s i k kert oppdager, ha r v i 
bruk t klipp og li m-me t oden. Kan glede a l l e 
ivrige lesere av Rødreven om a t de t nye DS 'et 

)fl)0)SS har v;:,. 1 'g t ene va r .1. i g fo r av i s a , så for 
framti da vil de n se utru li g mye bedre u t . 

Det nye dis triktsstyret består av 55 % kvinner 
og 70 % a rb e ide re . 
Dis t ri ktsty r et ha r konstituert seg og valgt 
AU, kv inneansvar lig , internasjonal ans varlig , 
KK - aansvar l i g , studieleder , Rødrev-ansvarlig , 
kontak tpe r som for Rød Ungdom. 

45 % av de medl emmene i DS e r ny e i DS samme n
heng. 

. . . /:----.... : r,;.;:.. ~ -. • ;._ ~ -~~· ,- -1 :. ... ::,. ~ - ~ ,• 

Stein.kjeh--·- •• 7 • ; .\,;.~ L_ ~_:__ __ , _c __ 

/ Po·rnosak ble{henla t ; 
· .1.0,:, ,·· . . , , · '. , --·.~ , , . " . ~·..,.,~ ef--- .. U. . 

'.":--.,:::·tolitiet har /.h~nlagt p~gdommen,~ for~in- . 
·.sa}<en mot .ekspeditøren te~. bl,;'f-A UQ)tddel_liart 

:·. "p.,, å {:en bensin~tasion .:' i :". .etfoi, ep_isode·n a t. de:var 
•· -- ,·~· • • ·, ~· - i".~~- ., .•••.• ;;; "r .,..f,v ·;-I • < y i !'- ff ~-.;;;-.. 
:·:~teirikjer, ~6m -Ji1e· an;- ··.--u ie_._ 01."3a :SKli._.e .~~;--?n- -

~~nieldt·.• forrige uke .. Ek~- • ton:na~Jon 0!!1 •de_J}.is~ste 0 _ 

. peditøren skal angivelig utviklmga nar det· gJel
ha truet noen • ungdom- der porno i ukepressen. 
mer som var ute for å . De fa~t nyttig stoff og 
kjøpe pornoblader.· . . ·:. , hadde tenkt å kjøpe det 

.... ~ Saken·· .er • he~lagt • aktueHe bl~det ... J]ng~: 
, på grunn • av. bev1sets dommene fikk da .be-··. 

stilling. Jentunger som . skjed om å fjerne.seg fra , 
leker politi tar vi ikke :·. butikke:n, og at;~ eks- . 
alvorlig, s ier politimes- peditøren dessuten had
ter Arne Eggesvik . ved de ei jernstang til å bru-
Inntrøndelag Politi-· ke mot slike som dem. 
kammer. • • • • • 
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DlSTRlKTSARSMØTfT 

Dm KlUJsseko.,mpe.-n : 

Salg av KK er e n p artioppgave på alle a rrange menter 

. ti 1 part i et 
Vi går ogaå i nn f o r at KK skal sel ges på front-

arrangement som 8.mars o.l. 

: Det er vist t il d e r hvo r det har v~ rt KK~abon~e ment 
0 • bb e n er erfar inga at de p o li tis k e diskusJonene 

pa J o ' 1. ti 1 
er bedre o g li vli gere.Vi oppfordr e r a vd e i ?gene 
å være me d p å å b etale avisa v i s s a e t er san n at . 
KK har b etydn ing på en be stem t arb e idsplass . Natu~ l ig 
vis må en f oreta ei prioriterin g av de f orskje l l ige 

arbeidspl as sen e . 
Dette vil bå d e sk affe abonnemen te r ti l a visa og 
hjelpe par t im edle mmer med å utv i kl e de n de jobbe r 

sammen med . 

:Klassekamp e n e r ikke via noe størr e opp merkso mheti 
beretninga . I k k e e t vondt ord her om Rø d Reven , 
men når d i stri ktss tyrets arbeid med Bø d Reven er via 
større plass i ber e t ning a enn ar beidet med Klasse 
ka~~ e n tar v i det s o m et tegn på at KK og KKs fremi d 
har al t f or liten p l a ss i kamerat ene s b ev i sst h et fra 
topp t il b å nn i di striktspartiet .Men de t l i lle avsit 
so m t rosss al t fi n s peker på ves entlig h e spørsmål : 
At det fins ei linje som går u t p å at KK må greie 
seg sjøø l o g at lø ssaøget må for e g å g j e nnom Narve se n 
In gern avdelin ge r har gjor t noe s l ikt v e dtak,m~n fl~ 1· 
følger det i p r ak sis . 

(2)Beretnin ga k o nkluderer ingen å rs ak ,men st il ler 
følgend e glimr e n d e spørs mål:"Bunn er av v i ket i i deer 
om a t vi ikk e t r enger KK?" 
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'årt svar er ja.Med j amne me llomrom har vi drøfta 
:pørsmålet om vi er villige til å satse de krefte ne 
:om trenges for å holde avisa i gang , og ko n sekvensene 
1v ei n e dlegg i ng. Ti l tross f or fler slike diskusjoner 
ir det vå r oppfatning at parti kameratene ikke 
,ar ta t t dette alvo r lig.Argumenter som:Dette har bl i tt 
;tilt skar p før , men av isa lever enda og i tilsyne 
_atende i b este ve l gående" . 
)ette e r e n av hovedårsakene til at KK - arbeidet 
~r svakt og spesiell t en viktig å rsak til at KK-Ka mpanjen 

går stadi g dårligere - og at v i en nå ikk e har starta 
den KK-kampanja so m slu t ter nå. 
Forståelsen for kommuni s tisk propagandaarbeid er 
lav og alt for lite d i skutert i avdelingene.Dette 
er en viktig års ak til at l øssalget og det jevne KK 
arbeidet er så svakt . Løssalge t er nå nede på et 
lavmå l og r ive r grunn en unde r mu ligheten e ti l et bra 
abonnementsarbeid fram over. " Markede t s krup er inn". 

(3)Disse l i njene g j enspeiler seg på ulikt vi s og 
krever til tak : 
a)Det må gjøres grundig klar t at muligheten for e i 
nedlegging av KK er overhenge nde dersom a rbe idet me d 
avisa i kke blir t att mye mer alvorlig ennnå.Konse 
kvensene for partiet de r som avisa nedlegges vi l være 
store , de t er rett å stille spørsmålet om vi vil ha 
n oe parti etter e i stund uten avisa. 
Ansvaret for å reise denne d iskusjonen må ligge hos 
distriktsstyret og ikke delegere~ til DS=KKansvar li g 
eller KK-ans~ar l 'ig 1: av delingen e . 

b)KK-arbei~e~•må få
0

en annen p lass i planarb e idet 
i p~rt i et . KK er f ormelt hovedoppgava i korte p e rioder 
og r år derfor for f it en oppmerk somhet når planer legge r 
Dermed s v ekkes le~~is ens kollekt i ve ansvar . 

c)Den dag lige ledelsen av arbeidet må styrkes . Det 
viktigs te . t i lta~et må være å få offen t lige KK-ansvarlige 
i ~~le ~vdelinger . 

d)Vi går inn rbr å forlenge kampanja fra m t il pås ke 

www.akp.no (2024) 



e)Alie avdelinger pålegges på nytt å vurdere sine lø s 
salgsmål~ettinger og r ap porter e resultatet.Grunnlage' 
for dette er at summen av de målsett i ngene som nå er 
vedtatt neppe overstiger 50% av den sentrale målsettin g , 
vi har fått tilde lt . 

(4)Reaksgonen er oppmerksom på at KK er æi glimrende 
avis - og ei ljvsfarlig avis . De er også oppmerksomme 
påat vi har .problemer med å ho lde opjp l agstal l et oppe. 
De ønsker å set te inn et stø t for å knek k e X~XSXX© KXEH 
avisa og brekke ryggen på AKP.Aksjonene fra sosial 
demokratene. & • rev i sjonistene i Graf is ks ty re t i Os 1 o må 
sees på denne• bakgrunn. 

Gi dem en rett venstre-sloss for KK. 

Kapitalen-studien må oppsumeres! Vi må kun bi 
i stand te l å slå fastom det va et s l ag i lufta 
å sti ll det hær som hovedoppgave,eller om det 
har betydd ei styrkin g av partiet . 
Foreslår at det utarbeide s et spørreskjema som 
sendes ut til kvart med le m, (ikkje berre studie
ansvarlig i lagan ) ,og spm tar sikte på åfinn ut ka 
kvar emkelt fikk ut av studiean , ka som va bra og 
dår l ig , osv. 

1, Mfedt utgangspunkt i beretninga må distriktsmøte 
a te ved t ak som l egges til grunn for planarbeidet 

for nes te årsmøteperiode i distriktet . 

(b)-gjenerob r e k l ubbformann på Ake r 
(c)-styrke o g utvikle sol i daritetsarbeidet fo r 

Afghanistan i fylket 
(d)-~tyrke og utvikle RV - arbeidet på Steinkjer 
(e) - Jobbe fram en fraksjon i nnafor kvinnefagbev . 
(f~ - styrke arbeidet me d KK.Avdel i ngene må utarb. 

konkre t e målsettinger i tråd med 5-årsplanen 
for KK. 

(g)-jobbe fra m maktu t redn i nger på alle ste dene 
vi er organisert . 

(h)-alle avdelingene må utpeke talsrepre s entanter 
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Då.-
nye DS 'e t s kal in nkallle til en plan kon feranse 

etter va lget.H e r s ia l de t v ed taes vi lk e saker 
som par ti et skal jobbe med i p er io de n,med 
pr i oritertnger og målsettinger.På de nne konfer anse n 
må fo l k fr a SK være med. 

~- : Planarbe ide t må være e n oppgave for hel e partie t , 
dvs at DS ale i n ~ ikke legge r planer,av f ler grunner 

- at partiavdelinge ne blir med på plana rbeidet e r 
mer de mokra tisk 

-part iavdeli ngene blir mer ansvarlig for sjøl å 
oppfyl l e planen 

- par tiavdel ingene vil ku nne se seg SB Øl som e n 
del a v distriktet .I ste d et for å væ re frustr ert ove r 
alle de sakwne de i k ke gre~er jobbe med,kan de 
konsentrer e seg o m sin del av arbeide t og støtte opp 
om andre avd . s a ebe id og glede seg over framga ng 

på deres område . De kan og ta hensyn til he lheten i 
si plan legg in g . 

( 2}Dette be tyr a t vi må ha e i arbeidsdeling mellom 
avdeli n ge n e og til en v iss g r a d se p å oss som en 
fylkesenhet.Dvs alle stedene kan ikke dri ve med a lt, 
Eks . : RV priorit e r es spesi el t på Steinkj er 

Kvin nearbeid på . 
Ungdomsarbeid på ..... 

1. :l.ma i 1 985 bl ir ei styrkeprøve mellom sos ialdemo 
kratie t og klassekapmlinja . S osi a lde mokrate ne satser 
offe nsivt,va lget t i l høst e n erd et ove r ordna 
m~let ,l.mai er et mi ddel i valgk ampen . SV og NKP 
vil sansy n ligvis dilte med for smul e r fra DNAs 
bord . Vi kan ikke dukke unna d~nne offensi ven men 
møte den of fensivt .Klasseka~ptog a la FFF er

1

et 
ogdt svar på tiltale . 
Partiavd elingene på Namsos ,St ein~j e r ,Veredal og 
Levange r bør prioritere et o f f ensiv t I . maiarbeid 
for å jobbe fram kl assek ampt og mot pa rti sjåvi nism en 
og klassesamarbeidet . 
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~ :Problema i 1. mai - arbeidet.på Levanger- 84 var først 
~ - og fr emst u ttrykk for at aktivis tene går på tom -

3. 

ga ng i I.mai arbei det .Når v i g jør vedtak om oppga ver 
som skal løses, må vi og ta utgangspunk t i kad eren 
som skal løs e de m. Å tr~ ai de samm e folkaska! u t
fø re sa mme oppgava på om trent samm e måte år ~t te r 
å r ,med sam me påga ngsmo t og entusi as me , er ideali s me. 
For å h olde l iv i I .maiaktiv i s te n e på for eks . 
Levanger,v ard et nødven di g å ti lføre 1 . maiar b . noe 
nyt t , å fe ire d age n på en annen måte e n n d e n t rad
is jone l le. Dette be h ø v e r i k ke ko mme i steden for tog
trad is jon en med klassek a mp tog 1 . mai må ikke fo r 
svi nne . 
Verdal e n er et baa eksempe l på dette : AKP(m -l ) s 
k r ansne d l egging på ru ss e rgrava virka mer mobili sere nde 
enn det å sit t e på Levanger og d isku t e re p a r ole r 
me·a- oss sjø 1 . 

:Vi støtter framstil l i n ga i beretninga på 1.mai 
pu nktet . 

1 :0ffe n tl ige talspersoner er spesie t t _v iktig fo ~d i. 
• så store deler av part ie t er h emmelig . Deres vigtigste 

oppgave er å stå fram og rep resentere partiet . 
Oppgaver de bør ha: 
-stå fram i media med par ti ets p o l iti kk 
-møte på partiet s åpne arrangemen ter e k s.mø te r, 
1. mai fest osv. 

-møte som part iets representant på politikse møter 
arrangert av andr e 

-stJ som med lern m i organisasjone r partiet prior i~er e r 
eks SNP,A fgh ,k om , Kvinnefronten 

-ta sjølstend ige i nit i ativ t il å markere par tiets 
polit ikk på aktue lle sake r . 
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2. (l)Den viktigste politiske uen igh eten i distriktet 
er knytta til HVORD AN VI SKAL INNRET TE PAR TI~ 
ARBEIDET I DISTR IK TET . 
Det står syn i distriktspar tiet som fører til 
forslag om å nedpriorite re DEN POLIT ISKE KAMPEN 
(Al . mai arbeidet,valgarbeidet) 

(2)Arbeidet med avisa"Klassekampen" må tas soroe 
et ut tr y kk for en dårlig forståels e for propaganda 
og_agitasjons-arbeidet . 

(3)Disse feila drar partiarbeidet i~~~~~~~~!~~~ 
retning ,s jøl omflere av de forslaga som er blitt 
reist om å nedprioritere polit isk kamp tar ut
gan gspunkt i å prioritere par tie ts krefter skarpere . 

(4)Det at vi er kommet nokså kort i å utv ikle e n 

politisk-organisatorisk helhe tsp lan fo r parti
arbeidet i distriktet,e r også uttryk k for en 
økonomi s ti s k svakhet . Det legger opp til sp onta n 
og li te planmessig partibyg g ing , 

3. Det opprettes .kvinneutva l g i distriktet . 

Min.ett medlem av DS må ha Rød Reven som politisk 
oppgave . 

q, (æ)Det nye DS pålegges å redigere RR sl i k at det blir 
et reelt debattorga n for part idist riktet . 

(3)Samtidig minne r årsmøtet om DS sin plikt til 
raskest mu li g å sende ut ve d tak som har betydning for 
avdelingene. 
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Beretninga viser at DS ikkehar hatt grep om det 
internasjonal e og anti -imper ia l istiske arbeidet 
DS har bl.a. i kke fulgt oppå kalle i nn til frak. 
moter. 

:D ist r iktsårsmøte mener a t p artiet i dist ri ktet 
b. må opprettholde og videreutvikle det anti Timp.arb. 

med spesiellvekt på Afghanistanarbeidet. 

1 . 

S. 

(2)Det bor være en persom i DS med spe siel t ans v a r 

for dette området . 

(3)De t må s ø rges for at de kameratene i distriktet 
som står sen tral t i d et anti-imp. arb . får an.ledning 
til å samarbeidet , ha sæ r mote r, arran ge re konferanser 

o . l . 

Krisesenterorganisasjonen i distriktet er fremdeles 
en orga n isasjon med 150- 200 aktive med le mmer.D e 
kommunistene som a rbe ider i o r g . har vært ove r latt 
til seg sjel . Partiet har i ngen politikk på hvo rd an 
v f skal jobb , og hua vi ønsker å få ut av dette 

a r beidet . 
Krisesentergruppa er bredt politisk samme n satt , 
og det e r ikke noe problem å få jenter fra bergelige 

parti t il åstjllo 

seg i ledelsen for gruppa .AK P(,-1) må bli ei 

motverkt til dette . 
År smøten e i gruppo(so~ samler fra 50-60 medle~mer) 
er etterhvert bli Lt ei borgerlig forestilling, 
uten polit iske diskusjoner . Et minimum f or oss må 
væ r e å ha fraksjonsmøter for hv e r t årsmøte,og å 
s ørge for at aktuelle diskusjoner kommer o pp. 

Kvinner i ASP er medlemme r av Mange ulike fag
roreninger.Vi ser på Norsk Kommuneforbun~ som 
et viktig forbund . De kvinnenedet er mul ig for 
bør o rga n isere seg i Kommuneforbundet . 
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:P å den ene sida innrømmes det at part iet ~ar opp-
1. nåpd tillit i deler av arbeiderkl~ssen , sl1k ~t 

kommunister er valg t t i l ledere pa n oe~ ~rbe1ds 
plasser . Det er enighet om at disse pos 1sJone ne 
ikke ha r gitt pa r tiet nye med le mm er_elle r

0
RV nye 

stemmer me n vi er uenige med beretn1 nga nar de n 
legger ~å stor vekt på at faglige tilli t sverv e r 

o g har væ r t et hinder fora øke opp~lutninga om 
partiet o g RV . 
Beretniriga går i re tning av at partiet må frasi 
se g tilli ts verv fo r å greie å korrigere dår l ig 
re kr uttering og øk e oppslutninga om par ti ets all
me n n e po l itikk. 
Partiet har utvikla ei l i nje for å samle oppssisjonen 
i fagbevege lsen om ei kamplinje , oppmo t borger-
skapets samarbeidsm d eologi . Vi har komm e t k ort med 
å drive de t te arbeidet opp på et nyt t nivå et t er 
at vi· har fått ansvar og makt . Partie t må l øse 
disse pro ble mene e llers kan vi aldri bli an n ete 
enn en mindretallsbe vegelse som a llt id må være 
i op pesisj o ~ . Det er ingen l øsning å frasi seg verv 
fo r å k omme tilbake til "gode gamle dage r". 

Lin ja i bere tninga med a t for ek s . klubbformann 
ved Aker Verdal b urde gå t t ti lbake ti l produksjon 
etter 6 år på ko ntor i n nebærer; 
-å ovefra t e ledelsa i klubbeq til sosialdemo krate ne 
noe s om passa d~m u t me rka i valgåret og spm 
samsvarte med den kampan j a som drives for å f jerne 
kampvi l l ige k l ubbledelse r i krisetider. 
- en teori om at det å sitt e med klubbformann var 
et h i nder fo r korrigering av part iet . 

Ei slik linje er venstre i fo rma(drast i sk , prin
sippfast u ten hensyn til kortsik tige taktisk e 
vurderinger), men den er høgre i innho ld da den 
vil styrke sosialdemokratenes styr i ng av klubben, 
ø ke deres mu l ikhete r ti l 1 tilpasse k lubbens poli t i kk 
til DNAs valgk am p interesser og de n vil styr k e 
samarabeidsideol ogiens posisj on i k l ubb en ,(bedrifts
f o rsamling o g styre vi l ikk e bli fora f o r kamp 
mot bedri f ta , snarere det motsa tte) 
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· DS mangler oversikt over og po litikk for k~iNNex 
fag l ig arbeid blant kvinner.Faglig arbe i d ha~ i . 
årevis bl it t betrak ta som me nne område .Det at halve 
arbeider1lassen er kvinner må få betydning for 
det fagglige arbe i det i di s tr i ktet ~;~!_også . 

Årsm ø te vil kritisere DS/AU fo r ikke å ha t att 
a l vor l ig på motsigel s en i forhold ti l gjenva l g 
av klubbformann på Aker. Motsigelsen eksistertei 
AU ,men ble i ikk e d iskutert . DS/AU ~ ku l le ha tatt 
stilling i motsigelsen og gitt be skjed til avd . 

Jeg foreslår at de offentlige talspersonene 
går ut i pressa og offentliggjør at vi har ·hatt 
distriktsårsmøte.De skal bl . a . utta l e seg om 
"Venstrebev. mot Høyre" 
- dna sloss som bare det for å ko mme på offens i vem 

i forhold ti l H . 
-I n ge r Lise Gjørvs uttalelser på Aker Verdal 1 . nov . 
- DNAs alternat i ve statsbudsjet t med 8 prom i ll e 

mer til he l sevesen, 37 mi ll. mer til skipsbygging 
- DNAs ansvar for husbankr e nta og planene de har 

om å sette ded n ed me d 1% 
-6 . timers-dagem 
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(2)For at part iet skal fungere ledende og utvikle po 
p o l it i kken p å d e t in ternasjon ale om rådet bø r de t opp 

1, retes et inernasjonalt utvalg . Det~e vil i k ke kreve 
mer arbe id ,men samor dne det_ arbeidet k a merater som 
jober med an ti -i mp erialistisk arbeid d r ive r i dag . 
Utva lget b ør og ar r.fraks j onsmø t er . 
Internas jonalt utvalg i distri k t et vil og fungere 

Zi. 

som et bindeledd mellom inte rnasjonalt utvalg sentralt 
og aprtie t i di strik tet , og g j øLe at vi kan nyt t igT 
gjøre oss mer av deres arbeid.~tt a~ medlemmene i 
internasjona l øt utvalg bør sitt e i D~. 

Som et eksempel på ei vese n t li g s tud i c f icndlighet i 
distriktet trekke r beretninga fram ueninghet i DS om 
direkt iv et om å abbonere på nø de Fane. 
Dette er ikke studiefien~ l ighel , men uttrykk for ikke 
• k • a l a re a bruke et t eoret isk t idsskrift i praksd i s . 
I stedet for å sende ut et slikt direkt iv, burde 
DS tipse avd . om å bry ke Rød e F ane i a k tuelle saker . 

3. 
Faglige ±ii k i tilli tsmenn må u~nu~~e de muligheLen e 
som finnes t il parlamentarisk arbe i d j fagbevegelsen . 
Med det mmen es sko l e ring som f aglige grunnkurs , 
bransjekurs,LO- skolen f . eks . f or å få sjansen til 
verv på høye r e plan:forbundsledelse eller i LO . 

DS m~ t a ti~tak på å få organisert en tverrfaglig 
fagligfraksJon(evt.Faglig Utvalg) i løpet av 
perioden. 
F agligfr a ksjon e n må ha rapportplikt t il DS , 1 - 2 
ganger i året . 

Årsmøte går in n for at klas sifiseri ngsdirek tivet . 
forandres . Medlemmene i AKP(m-1) bør enten være 
offent l ige elle r skjult . Pa r tiet taper på å ha mange 
medlemmer i "gråsonen" ,e n del av disse kan medfo r 
d e l vær e off e n t l ige.m ed le mmer som åpent kan gjøre 
partiarbe id utad , 



5. 

b. 

(3)Ds må 
årsmøte. 

normalt legge grovplaner for distriktet på 

Partiets pulsåre er ikke 1.mai ,8. mars,RV 
Livsneruen/pulsåra i partiet er tosidig: 
Politisk-teoretisk kunnskap(her er studier i 
m-1-m t eorien og studier på konkrete områder 
viktig) og dagsk amp . 
De viktigste områdene i dags kamp en er par ti ets 
fag l ige kamp, kvi nnekampen og anti - imperialistisk . 
Disse kampområde ne måles ikke først .og fremst i 
l.mai,8 . mars og RV. 

Årsmøte er enig i linja som har prioritert opp 
studier høyt og at dette må ha fått konsekvenser 
for e ndel eksternt arbeid som sjølsagt må ha b l tt 
prioritert ned . 

:Det faste årlige e ksterne arbeide t vårt må ikke 
1, drives he lt mekanisk fra år til å r.Vi må bestemme 

hvi l kewrt nivå vi skal legge oss på ut ifra både 
indre og ytr e for hold og oppgaver. 

~-

Når vi setter oss høge mål på i nterne oppgaver, 
må vi se i ø~nene at for å nå di sse må lene kan 
det være nødvendig å lette på trykket på _noen 
av de eksterne oppgavene,som for eks.~~!~~ 8.mars 
el le r KK - kampanje,eller 1. mai eller valgkamp
Det-er ik ke så.nn at-viss V i bare-gjø r lir i k ti ge " 
vedtak om å gre ie alt,så skjer det i virkelig
hets.Vi må vurdere hvor vi sjøl står hen i for
holdf til oppgavene våre. 
Synnøve Helgesen. 

Beretningas avsnitt om Kommunevalget-83,tilføyes 

Distriktsstyret bør for e ta ei ana l yse på hvor 
mange sukkerkuler vi kan tå l e framover ,veien via 
parlamentaar is k arbeid ti l reformisme er utrulig 
kort.Denne faren må vi aldri undervurdere. 
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Svar til DS. 
Fra ei avde ling som har vedtatt ikke å selge KK 
~g_s2~_ikke_er_kritisert_skikkelig_for_deto ___ _ 

Styret i avdo vil få takke representante~ for DS 
for sist . Treffe t mellom oss og dere blei bare 
så alt for korto Sjøl om vi fikk snakka mye, 
klaga mye og analysert mye, blei ikke så mye 
forstått", skal en tru det som står svart på hvitt 
i II AKP beretning 1983- - 84 N. To 11 _ 

SKal ikke grave f ram for mye av interne forhold 
i ·et blad mynta på di strikteto 1en noe må nevnes: 

Avd . hadde i en periode (flere mng) svære interne 
~roblemer. Disse vara~ personlJg karaktero 
(samlivskriser og anna møl som også rammer m-1-er~. 
Skriftlig utmeldingsbrev fr?- ett me.dlem , pluss 
muntlig beskjed om mulig utm~lding fra flere, 
var situsjonen ei stundo Moao9• avdelingas eksis
tens var så opplagt i fare (vi er ikke så for 
jævlig mange) . 
Hva da? Man legger hodene i bløt, stikker finger
en i jorda og tenker som garva mao - ister: hva 
er hoved.motsigelsen? Den hadde så absolutt noe 
med personlige,problemer å gjøre . 
Har slike problemer noe i m-1-bevegelsen å g j øre? 

• Veit da faen , men de var der , i alle fallo Og 
de hadde lamma avdo nesten fullstendigo 
Hvordan l øser man så personlige problemer? Ved å 
diskutere disseo Ta dem på alvoro Ta kameratene 
som hadde . det forjævlig på alvoro Det har noe 
med metoder for ledelse å gjåreo 
Hva var målet? Å redde avdo på sikt . 
Som gamle leninister måtte vi spørre : hva må 
gjøres? Presse ut skoen der den trykketo Hive 
kreftene inn der hovedmotsigelsen varo(tenk 
dere hvilke krefter . ei avd. har i en slik situasjo: 
I tillegg prioriterte avdo følgende : 
Kameratene skulle ikke trekkes ut av oppgaver de 
for.lengst hadde påtatt seg i forhold til folk 
utafor partieto(led~r i anti-imp . ~front, leder 



i fagforening , sirkel, krisesenter) . 
Dette har noe med vanltg f olkskikk overfor 
sympatisører og nære venner å gjøre . . 

l 't ' 

Mer makta vi ikkeo Følgelig måtte noe kuttes ut . 
BLoao l øssalg av KK 
Hele tida hadde vi i hodet at denn~ prioriteringa 
var midlertidigo Al tså ei kriseløsningo 
Alt dette blei t att opp med DS- repro på møte . 

Må også nevnes at avd. i kke nedprioriterte alt 
KK arbeid , s'jø·l om vi kutta ut løs- salgeto 
Målsettinga vi fikk i forbindel se-- med aa boverve
kampanja som g-ikk på den tida grei dde vi å opp
fylle . 

Sxyret i avdo mener at vi slettes i kke ha± tatt 
konsekvensen av ei linje som sier at KK må klare 
seg sjøloDet avdo tok konsekvensen av var ei 

. linje om at avdo måtte klare seg s j øl for ei stund 
for å overl eveo• • 

Avd . styret mener framleis at d~nne prioriteringa 
var rett . 
DS si oppsummering i beretninga er derfor fei l o 
Enten bygger den på : lite grundig kjennskap til 
avdo , e l ler, :gærne ideer i DSo 

Vi ønsker at DS ·legger f r am sitt syn på dette. 
Styret_ i avd. oppfatter i. tillegg kri tikken fra 
DS soin' ukameratsligo Metoden med å slå fo l k i 
hodet bør bare brukes i mer ~ntagonistiske 
forhold . Metmden med grunne unders~elser + ingen 
disko med avd ., for så å Y~X:rt:K:X framføre 
bombastiske prokl~asjoner om gær ne ideer, er 
ikke bra: Dette har noe med metoder for ledelse 
å gjøre;· 
Også·h~r ønsker vi at DS legger f r am sitt syno 

Med hilsen fra•ei avdo med mange sjøltenkende 
kamerater , der mange vansker er overvunnet og 
i ngen · tenker på'utmeldinger og de fleste er ved 
godt mot og i bedre sig enn aldri før . 

For avd . styret : E- o-
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SVAR TIL EI AVDELING SOM HAR VEDTATT IKKE 
Å SELGE KK 

Klassekamensalget her i distriktet er alt 
for dårlig. De aller fleste er innstlit på 
å få det bedre. Hva kan vi så gjøre ? 

J 

En av måtene vi kan begynne på, er å få fram de 
motsigelsene som finnes på KK -salget. Vi veit at 
det f i nnes ei l i nje om at KK må klare seg sjøl 
ved salg gjennom Narvesen. Denne linja har og 
stått i avdelinga deres . Naturligvis i kke i 
avdel i nga som helhet, men hos enkeltpers o ner. 
Ei slik linje er det samme som å legge ned KK. 
E i slik l i nje må bekjempes. 

Så til vedtaket dere gjorde . Jeg kan fostå at 
dere gjorde et sl ik veotak i en be stemt situasjon. 
Det j eg dereimot ikke forstår, er at dere 
til dags dato ikke har kommet dere på gata for 
å selge avi s a . Dere har jo gjort om vedtaket 
fo r flere måneder siden. Jeg kan heller i kke 
fo rstå at dere i kke møter på KK-kon feranser 
og møter der hvor KK - salge t skal legges opp . 
Skal de t te sees på som t i lfeldigheter, e lle r er 
det ei politisk linje? 

Dere mener at kr itikken er ukameratslig . Heller 
ikke her er jeg enige med dere. Det er rett å 
sloss mot linjer en mener er gærne , så blir det 
ia llefall en po l itisk kam p. Repres entan t fra 
dere sa på distriktsårs møtet at dere aldr i hadde 
gjort et slikt vedtak . Det stemmer h e l l er ikke. 
Ved t aket er gitt til DS både skr i ftel i g og muntlig 

Saka kunne vært tatt opp med dere tidligere. Det 
at den ik ke blei de t er oppsummert som ei gæern 
t i ng i beretninga . 
Nettopp fordi d e re gjorde e t tidsbegr e nsa vedtak, 
skulle vi ha stått på for å få dere t il å forandre 
det så fort som mu l i g. 
Tilslutt, jeg regne r med at deba t ten ikke er slutt 
med dette . Håper og at andre kaster seg ut i d isku 
sjonen . Åssen få til bedre KK - salg. 
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